
Protokół nr 32/17 z posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej w dniu 15.05.2017r. 

 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Szkole Podstawowej Nr 1 im. Bolesława Chrobrego w 

Międzyzdrojach, w związku z przeprowadzoną przez Komisję kontrolą  UKS Chrobry w 

ramach udzielonych dotacji w 2016 roku. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył Przewodniczący Adam Jakubowski, stwierdzając na 

podstawie listy obecności quorum. Obecnych na posiedzeniu 6 radnych. Lista obecności 

stanowi zał. Nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący odczytał porządek, który stanowi zał. Nr 2 do protokołu. 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie zaproponowanego porządku posiedzenia. 

3. Ciąg dalszy kontroli UKS CHROBRY w ramach udzielonych dotacji finansowych za 

2016r. 

4. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

5. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub za 

pośrednictwem radnego.  

6. Zakończenie posiedzenia .  

 

3. Ciąg dalszy kontroli UKS CHROBRY w ramach udzielonych dotacji finansowych 

za 2016r. 

 

Komisja Rewizyjna przystąpiła do kontroli dokumentów finansowych UKS Chrobry dot. 

rozliczenia dotacji za 2016 rok. 

Licznych informacji dot. rozliczeń udzieliła główna księgowa SP 1 Pani Katarzyna 

Duszyńska. Przedstawiła faktury, 1 rachunek oraz listy wypłat dodatkowych należności 

finansowych z tytułu wyjazdu na zawody sportowe, o które prosiła komisja. Członkowie 

komisji zapoznali się ze sprawozdaniami opisowymi do wykonania budżetu za 2016 rok 

Szkoł6y Podstawowej nr 1 w Międzyzdrojach w zakresie rozliczenia UKS Chrobry za okres 

od 1 stycznia do 15 września 2016 r. 

 

 

WNIOSEK: 

Radna Dorota Klucha przedstawiła wniosek, aby rodzice ponosili częściową 

odpłatność za udział dziecka w obozie sportowym. Za wnioskiem opowiedziało się 

6 radnych, jednogłośnie.  

 

4. Rozpatrywanie i opiniowanie spraw przekazywanych przez Radę, komisje, 

Przewodniczącego Rady i członków komisji. 

 

Nie zgłoszono. 



5. Rozpatrywanie wniosków mieszkańców przedkładanych przez nich osobiście lub 

za pośrednictwem radnego.  

 

Nie zgłoszono. 

 

6. Zakończenie posiedzenia .  

 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący zamknął posiedzenie. 

 

Protokółował: 

Adam Jakubowski 

 

             Przewodniczący Komisji 

         Adam Jakubowski 

 


